
Pöytäkirja 34/2023

Aalto-yliopiston Arkkitehtikilta ry

Hallituksen kokous 34/2023, 16.10.2023, klo 18:00.

Paikka: Otakaari 1 A, 02150 Espoo, sekä Zoom-etäyhteys

Paikalla:

Puheenjohtaja Mai Multimäki

Yhteisövastaava Niko Toivonen, etänä, poistui kohdassa 17.

Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen

Rahastonhoitaja Mirka Pellikka

Hupimestari Elian Salmimaa

Fuksikapteeni 2023-2024 Ansa Pyykönen

Fuksikapteeni 2023-2024 Mai Kovanen

Maisterimestari 2023-2024 Bertta Jouhki, etänä

Opintovastaava Ilona Lintinen, saapui kohdassa 5., poistui

kohdassa 9.

Tilava Majava Katri Halkonen, etänä

Päätoimittaja Aino Silvennoinen

Yrityssuhdevastaava Heidi Joronen, etänä

Erika Koskela

1. Kokouksen avaaminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18:03.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi
Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Esitys: Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Elian Salmimaa
ja Mai Kovanen.



Päätettiin esityksen mukaisesti.

5. Ilmoitusasiat

5.1. Posti
Ei postia.

5.2. Hallituksen jäsenten kuulumiskierros
Hallitukselle kuuluu vujuilta selviämistä, joiden
jäljiltä olo on hieman heikko. Parannutaan flunssasta,
ollaan jo voiton puolella. Karattu mökille, jotta
keskittyminen kandiin ja töihin on parempi. Urheileminen
ja muu kiva tekeminen on poistanut stressin. AO-päivät
ottivat koville, toivotaan että pysytään terveenä.
Palaamassa lyhyeltä syyslomareissulta Tartosta. Sitkeä
kipeys ei ota talttuakseen, mutta teoriassa lomaviikko
tekee hyvää. Viikonloppuna viihdytty ystävien seurassa.
NuDen vujut virkistivät ja elektrolyyttijuoma pelasti
darralta. Niemessä parhaat jatkot. AO-päivät ottivat
koville, Oulu jätti jälkeensä mustelmia ja lihassärkyä.
Yhdeksän tunnin matkasta Ouluun selvitty ja AO-päivät
olivat vauhdikkaat. Tapahtumalle arvostelu 5/5.

5.3. Muut ilmoitusasiat
Häirintätapausohjesäännöt on julkaistu Arkkitehtikillan
nettisivuilla. Asiasta on myös tiedotettu Telegramin
puolelta.

6. Hallintosektori

6.1. Ilmoitusasiat
Puheenjohtaja: Hallintohommia pyöritelty.

Rahastonhoitaja: Ei ilmoitusasiaa.

6.2. Päätösasiat
6.2.1. Hallituspinssien ja kiltanauhojen tilaaminen

Hallitus päättää, miten toimitaan hallituspinssien
ja kiltanauhan tilaamisen suhteen. Mahdollinen
taloudellinen päätös tehdään erillisessä
kokouksessa.

Siirretään päätösasia seuraavaan kokoukseen.



7. Yhteisösektori

7.1. Ilmoitusasiat
Yhteisövastaava:

Kiltatuotteet - Purewastelta on tarjous kollareihin ja
kantokasseihin, sama firma ja samat tuotteet kuin
aiemmin. Kiltatuotteiden tilausten pieni volyymi
yllätti, ja rajoittaa liikkumavaraa tilauksissa. 50 kpl
paitoja ja 50 kpl kasseja kustantaisi 1890€. Viime
vuosien perusteella näitä jäisi vielä ensi vuonnakin
yli, mutta kysymys on kestääkö killan talous tällaisen
investoinnin. Huivien, vöiden, ja buckethattien
tulevaisuus vaikuttaa täten heikolta.

Taloudellinen päätös mahdollisista tilauksista varmasti
aikaisintaan ensi viikolle, mutta hallinnollisesti, mitä
toimenpiteitä voin tehdä ennen sitä? Kide-app sivun voi
tehdä jo, mutta pitääkö myös tuotteiden hinnat päättää
taloudellisena päätöksenä?

Killan vaalit ja raadin uudistus - viime viikon työ
uudistuksen suhteen jatkunut. Jaosten kokoonpanon
määrittämisessä vaalimainokset ovat toimineet
työvälineenä. Porukalla pitäisi miettiä pestien nimiä ja
graafisen ilmeen sovittamista yhteen fyysisten mainosten
ja instagramin välillä!

MAIK ry:n vuosijuhlat - MAIK järjestää perjantaina
vuosijuhlat. MAIKH on askarrellut yleisiä valmisteluja
ja varautunut antamaan kunnianosoituksia pääjuhlassa.

7.2. Päätösasiat
Ei päätöasioita.

8. Viestintäsektori

8.1. Ilmoitusasiat
Sihteeri-tiedottaja: Kokoustettiin Ainon kanssa
viestintäsektorin tulevasta kokoonpanosta ja hallituksen
työnjaosta. Nettisivutiimin seuraava workshop sovittiin
ensi viikolle.

Keskusteltiin lyhyesti raadin kokoonpanon uudistuksesta.



Päätoimittaja: Huomenna katsomaan Paperin koevedosta.

Erika Koskela poistui ajassa 19:04

Kokoustauko alkoi ajassa 19:09
Kokoustauko loppui ajassa 19:16

8.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

9. Yrityssuhdesektori

9.1. Ilmoitusasiat
Yrityssuhdevastaava: Vierailu FP-tuotteille sovittu ja
yksityiskohdista puhuttu. Vantaa kutsuu parin viikon
päästä. Wähishommat vähän hikoiluttaa. Kiitos
ysviassareille jeesistä!

Ilona Lintinen poistui ajassa 19:17

9.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

10. Tapahtumasektori

10.1. Ilmoitusasiat
Hupimestarit: Paljon kokoustettu. Dipolin appro ensi
viikolla. Kiirettä.

Muistutettiin hallitusta pestiesittelyn tekstien ja
kuvien deadlinesta 22.10.

10.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

11. Uudet opiskelijat-sektori

11.1. Ilmoitusasiat
Fuksikapteenit: Fuksien juhlasitsien järjestelyt etenee
ja Historiallinen lauluilta lähenee.

Maisterimestari: Ei viime viikosta lisättävää.



11.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

12. Tilasektori

12.1. Ilmoitusasiat
Tila- ja Majavastaava: Majatalkoot kovasti
suunnitteilla. Ilmoittautuneita on tullut nyt 38
kappaletta. Ensi viikon perjantaina Majalla vierailee
myös Certegon myyntijohtaja lukkoasioiden merkeissä.
Olen hyväksynyt kulkulupia ja jäsenyyksiä tullut lisää.

AO-päivistä myös selvitty kunnialla.

12.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

13. Edunvalvontasektori

13.1. Ilmoitusasiat
Opintovastaava: Viime viikolla oli TSAKin kokous ja tein
siitä pienen halloped-mainoksen ig:seen. Laitoskahvit
menivät mukavasti, kiitos kaikille avusta! Voi olla että
ne olivat syksyn ainoat kahvit, kun tuntuu, että
loppuvuosi on kaikilla kiireinen.

Hallitus keskusteli laitoksen tiloista, jotka olivat
olleet esillä Laitoskahveilla.

13.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

14. Talous
Saapunut lasku:
Yhteisö
HEF-Group Oy 415,00 €
Liian luova… -kangasmerkki 500kpl

15. Uudet jäsenet
Hallitus hyväksyi uusiksi jäseniksi kiltaan seuraavat
henkilöt:

Hai Nguyen ja Ville Mujunen

16. Vuosijuhlaedustukset



Hallitus päätti lähettää Vuorimieskillan vuosijuhlille
Sara Soimasuon, sillä vuosijuhlilla on Lutkun kasa.

17. Muut esille tulevat asiat
Hallitus otti tiedoksi hallituksen palautelaatikkoon
tulleet palautteet koskien Kiltiksen kahvitilannetta.
Kahvinkeittimen puhdistus otettu tiedoksi ja hoidossa.
Kahville sponsoria on yritetty saada, mutta ei ole
toistaiseksi tuottanut tulosta. Keskusteltiin
mahdollisuudesta käyttää MobilePayta Kiltiksen kahvien
ostamiseen.

Niko Toivonen poistui ajassa 19:56

18. Seuraava kokous
Seuraava hallituksen kokous järjestetään maanantaina
23.10. klo 18.

19. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 20:02.



Allekirjoitukset:

___________________________________________
Pöytäkirjantarkastaja 1
Elian Salmimaa

_________________________________________
Pöytäkirjantarkastaja 2
Mai Kovanen

____________________________________
Puheenjohtaja Mai Multimäki

_______________________
Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen


